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Chcesz poczuć wiatr we włosach? Wypożycz łódź motorową lub skuter 
wodny i poczuj się jak na wakacjach. Nie musisz posiadać patentu! Jeżeli 
połkniesz jednak bakcyla, możesz zdobyć tutaj niezbędne uprawnienia. 
Marzysz o kameralnym rejsie z rodziną lub przyjaciółmi? Zapytaj o możli-
wość wycieczki ze sternikiem*. W ofercie także kilku lub kilkunastodniowe 
wyprawy po ciepłych morzach, dostarczające niezapomnianych wrażeń. 

*Rejsy na Odrze dostępne od kwietnia do końca września.
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AB AUF ODER!

Wollen Sie noch einmal den Wind im Haar spüren? Mieten Sie ein Motorboot 
oder einen Jetski und fühlen Sie sich wie im Urlaub. Sie benötigen keinen 
Segelschein! Wir geben Ihnen immer die Möglichkeit, einen Bootsführer-
schein zu machen.
Träumen Sie von einer ruhigen Kreuzfahrt mit Familie oder Freunden? Er-
kundigen Sie sich nach einer Kreuzfahrt mit Steuermann. In unserem Ange-
bot finden Sie auch mehrtägige Kreuzfahrten durch die warmen Seen, die 
einen unvergesslichen Eindruck machen.

Reisezeit: vom April bis Ende September
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SAIL ON THE ODER RIVER

Do you want to feel the wind in your hair? Rent a motorboat or a jet ski and 
enjoy your holiday experience. You don’t need a sailing licence! However,  
if you got bitten by a bug of sailing, you can earn the necessary permis-
sions here. 
If you dream about a private cruise with friends or family, ask about the 
availability of the cruises with a steersman. The offer includes also a few-
day or several-days-long cruises on the warm seas that can bring you 
unforgettable experiences.

Cruises on the Oder River are available from April till the end of September.
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